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Petycja o u tw o rz e n ie  w y b ie g u  dla psó w  w  Łabiszyn ie .

My, niżej podpisani mieszkańcy Gminy Łabiszyn, zwracamy się z prośbą o utworzenie wybiegu dla psów 

w naszym mieście.

Obecnie na terenie miasta nie ma wydzielonego miejsca, gdzie można puścić psa luzem ze smyczy. 

Jesteśmy przekonani, że taki obiekt przyniesie wiele korzyści zarówno dla mieszkańców, jak i ich 

czworonożnych przyjaciół. Zaletami takiego obiektu z pewnością będą:

•  Poprawa zdrowia i kondycji psów - wybieg pozwoli psom na swobodne bieganie i zabawę, co 

przyczyni się do ich lepszej kondycji fizycznej i psychicznej. Regularna aktywność fizyczna jest 

kluczowa dla zdrowia zwierząt.

• Zmniejszenie problemów behawioralnych - psy, które mają możliwość regularnej zabawy i 

socjalizacji z innymi psami, są mniej narażone na rozwijanie problemów behawioralnych, takich 

jak agresja czy lękliwość.

• Lepsze relacje społeczne - taki obiekt stanie się miejscem spotkań dla właścicieli psów.

• Bezpieczeństwo, czystość i porządek - wybieg zapewni bezpieczne miejsce do zabawy dla psów 

oraz pomoże w utrzymaniu czystości w innych częściach miasta, ponieważ właściciele będą 

mieli jasno określone miejsce, gdzie mogą przyprowadzać swoje zwierzęta.

Na początek nie trzeba wiele, aby takie miejsce powstało. Minimalne techniczne wymagania, które 

pozwolą na utworzenie wybiegu to:

• Ogrodzenie o wysokości minimum l,5m

• Powierzchnia obiektu - minimum 500m2, aby zapewnić możliwość swobodnego biegania i 

zabawy

• Podwójne wejście zapewniające bezpieczne wchodzenie i wychodzenie Ławki oraz kosze na 

śmieci

•  Oświetlenie

Z czasem, za pomocą zbiórki funduszy lub środków własnych gminy, będzie można takie miejsce 

rozbudować o dodatkowe wyposażenie, takie jak przeszkody czy tunele.

Zgodnie z art. 4 ust. 3 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach wyrażam zgodę na ujawnienie mojego imienia i nazwiska na 

stronie internetowej jako osoby reprezentującej grupę mieszkańców

Załączniki:
1. Lista osób popierających petycję poprzez serwis internetowy petycjeonline.com. (5 stron)
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Tak

Czy ten adres e-

mail został

Adres e-m ail_________ ________________zweryfikowany? Komentarz

Tak Uważam że pomysł jest jak najbardziej trafny a takie 
miejsce przydatne.

Tak

Tak Jestem za utworzeniem wybiegu dla psów w naszym
mieście

lak

Tak

Tak

Tak

Tak

Tak

Tak

Tak

Tak

Tak

Tak

Tak

ak Podpisuję ponieważ mieszkańcy tego chcą i jest to
pozytywna inicjatywa

Wybieg dla psów jest potrzebny w każdym miasteczku!

Również posiadam pieska , z którym chcielibyśmy 
wychodzić na ogrodzony wybieg tylko dla piesków. 
Niestety w naszej miejscowości nie ma . Spacery luzem 
w lesie kończą się ze zwracaniem uwagi przez inne 
osoby . Na boiskach jest również zakaz wprowadzania 
psów .
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Nie

Nie

Czy ten adres e-

mail został

zweryfikowany? Komentarz

Nie

Nie Podpisuję ponieważ mam psa adoptowanego ze
schroniska, jest to  młody roczniak, który nie ma gdzie 

uczyć się swobodnie zasad i komunikacji między psami 
i ludźmi, spacery całe życie na smyczy to prawdziwa 

udręka dla czworonogów, a chociaż chwila swobody 
poprawia ich samopoczucie oraz pewność siebie, 
dzięki czemu zmniejsza się ryzyko agresywnych 
zachowań obronnych. W lesie jak wiadomojest zakaz 
puszczania psów luzem, dlatego uważam, że wybieg, 
czyli tak naprawdę teren otoczony siatkę ze 
śmietnikami niejest dużym wydatkiem dla gminy.

Tak

Tak

Tak Sama mam psa i chciałabym, aby miał możliwość się
wybiegać. Ze względu na bezpieczeństwo mojego psa, 

innych mieszkańców, zwierzęt mieszkańców Łabiszyna i 

zwierzęt wolno żyjęcych niejest to  możliwe. Uważam, 

że to  świetna inicjatywa i mam nadzieję, że dojdzie do 

skutku! W Łabiszynie bardzo brakuje takiego miejsca, 

gdzie pies bezpiecznie może biegać bez smyczy.

Nie

Nie

Tak W Łabiszynie brakuje miejsca, w którym psy mógłby
bezpiecznie się wybiegać i integrować z innymi psami

Tak Mam owczarka belgijskiego, który musi w końcu
porzędnie się wybiegać.

Tak Podpisuje ponieważ sama mami mamy psa który też
lubi się wybiegać i wodze naiescoe ludzi którzyaja, 

większe psiaki które tego wybiegu potrzebuję.

Tak Mam psa i uważam, że to  świetny pomysł, bo w
Łabiszynie brakuje miejsca dla psów. Bardzo ważne, 
żeby nasze czworonogi mogły się wybiegać w 
bezpieczny sposób dla siebie i innych mieszkańców.

Tak Uważam, że to  bardzo dobry pomysł. Jako matka będę
spokojniejsza o swoje dzieci, które maję dystans do 
psów i reaguję płaczem, ucieczkom kiedy widzę, że 
biegnie w ich stronę, a właściciela nie w idać:) Uważam, 
że potrzebne jest takie miejsce, myślę ze zadowoleni 
będę właściciele, rodzice i oczywiście pupile :)
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37 Nie

38 Nie

39 Tak To ważne, żeby pies mógł się bezpiecznie wybiegać. 
Brakuje takiego miejsca w Łabiszynie.

40 Tak

41 Nie Jestem właścicielką psa i mieszkam w bloku więc 
miejsce trafione w 100% gdy brak czasu na dłuższy 
spacer z pupilem. Liczę, że korzystający będą dbać i 

czytając nie jak to  maja w zwyczaju teraz nawet w 
centrum miasteczka.

42 Tak

43 Tak Uważam że to bardzo dobry pomysł brakuje tutaj 

takiego miejsca

Tak Podpisuje petycję ponieważ, posiadam dwa psy, z 
którymi nie mam możliwości wyjścia bez smyczy w 
bezpiecznym dla nich miejscu i otoczeniu.
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Tak

45 Tak

4 " Tak

A 5 Tak Super pomysł!

49 Tak

50 Tak

51 Tak

52 Tak Mam sama dwa pieski i z chęcią bym korzystała by 

mogły sobie pobiegać swobodnie

53 Nie

54 Nie

55 Nie

55 Tak

57 Nie
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Czy ten adres e-

mail został

zweryfikowany? Komentarz

58 Nie

59

60 

61 

62

63

64

Nie

Tak

Tak

Nie Jest to  świetny pomysł. Jak zawsze w naszej gminie .

Nie

Nie

65 Tak

Tak

Nie

Tak

Tak Podpisuję, ponieważ sama posiadam psa i jeżdżę z nim
na wybiegi do Bydgoszczy, gdyż w okolicy nie ma tego 
typu obiektów. Uważam więc, że inicjatywa jak 
najbardziej trafiona i spotka się z wieloma merdającymi 
ogonami czworonogów i uśmiechami ich właścicieli.

Nie

Tak Podpisuję ponieważ sama mam psiaka, super pomysł

N i 9

Tak

Tak

N ie

Mam dwa psy razy border collie i chętnie bym 
korzystał.

Ponieważ mam psa i bardzo dobry pomyśl
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Ta< Świetna inicjatywa, popieram!
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Czy ten  adres e-

m a il zosta ł

Adres e -m a il zw e ry fiko w a n y?  Komentarz

N e 

Tak 

Ts<

Tak

Tak Mam psa

Tak
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